

商業客戶的不受損聲明 Statement of Indemnity for Business Lines

轉租服務號碼
Service number(s) to be transferred:

新用戶公司名稱
Company name of New Customer:

服務號碼的地址
Service Address:

客戶確定及收集個人資料聲明 Customer Confirmation and Personal Information Collection Statement

由於本人未能取得轉租人的同意，本人欲想繼續使用上述的服務號碼，本人謹此同意，保障 Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited (“HKT”) 不會因為此項更改引致任何損失、責任、費用、索賠或控訴。若轉租人及後提出反對本人使用上述的服務號碼，本人願意將上述服務號碼駁回 HKT。

I have been unable to obtain the consent of the transferor, but I still wish to commence using the service number. I therefore hereby indemnify Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited (“HKT”) fully against all losses, liabilities, costs and expenses which may incur as result of my decision. If the transferor subsequently appeals against the transfer of service number, I shall forthwith surrender the service number to HKT.

視乎所申請的不同服務或組合服務，表格所提供的個人資料和其他資料均可能由一個或多個電訊盈科集團服務商 --- 包括 HKT, PCCW Mobile HK Limited 及電訊盈科媒體有限公司 (“電訊盈科媒體”)，按照個人資料 (私隱) 條例及本公司私隱政策聲明 (<http://www.pccw.com/legal/privacy.html>) 所收集、使用和保留。該私隱政策聲明以及 HKT 服務總則 (如適用) 共同管轄個人資料之使用和披露。該資料的使用及/或披露的主要目的為處理和提供所申請的服務及相關服務，包括在有需要時披露予任何聯營公司、關聯公司、追收債務代理人、第三方頻道供應商或其他商業夥伴作不同商品及服務推廣宣傳之用。

I agree that depending on the Service or combination of Services subscribed for in this Application, the personal data and other information so provided are collected, used and retained by either one or more of the service providers of PCCW Group including HKT, PCCW Mobile HK Limited (“PCCW Mobile”) and PCCW Media Limited (as the case may be) in accordance with the requirements in the Personal Data (Privacy) Ordinance and the Privacy Policy Statement which is accessible at <http://www.pccw.com/legal/privacy.html> which also governs, together with HKT’s General Conditions (if applicable), how such personal data and other information are used and to whom they may be disclosed. The main purpose for which the data and other information are used and/or disclosed is for the processing and provision of the subscribed and related Services. The data may be disclosed to affiliates, related companies, debt collection agents, third party channel providers or other business partners for provision of the Services as well as promotion of different goods and Services.

本人確認已閱讀並同意受有關適用於此服務的所有條款和條件所約束，包括使用個人資料的目的及將可能被轉移予何人等。本人知悉可致函郵政總局信箱 9896 號或 privacy@pccw.com 向個人資料私隱條例事務主任要求查閱及改正本人的個人資料。

I hereby acknowledge that I have read and agreed to be bound by all the terms and conditions applicable to the Service(s) subscribed including how the personal data may be used and to whom the data may be transferred. I am aware of my/our right to access and correct my personal data by contacting the Privacy Compliance Officer by writing to GPO Box 9896 or privacy@pccw.com.

認可簽署及公司蓋章
Authorized Signature and Customer Chop